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Josephine Tey is often referred to as the mystery writer for people who don't like
mysteries. Her skills at character development and mood setting, and her tendency to
focus on themes not usually touched upon by mystery writers, have earned her a vast
and appreciative audience. In Daughter of Time, Tey focuses on the legend of Richard
III, the evil hunchback of British history accused of murdering his young nephews.
While at a London hospital recuperating from a fall, Inspector Alan Grant becomes
fascinated by a portrait of King Richard. A student of human faces, Grant cannot
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believe that the man in the picture would kill his own nephews. With an American
researcher's help, Grant delves into his country's history to discover just what kind of
man Richard Plantagenet was and who really killed the little princes.

作者介绍: 

Josephine Tey is considered one of the greatest mystery writers of all time. She died in
1952.
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wunderbares Buch, das ich nicht mehr treffen konnte.
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-----------------------------
所有的推理都是人性的研究，这一点我是看到这本书时才慢慢能够欣赏的。最后一章读
出了难以言表的惆怅感，关于历史与现实的恍惚交叠，以及对毫不相关之人的关切和揪
心。很赞。

-----------------------------
2010.8.22 Um...
纯粹是冲着100本推理小说的名气来看的。对于我这种上历史课上到最后要drop的人来
说，看历史小说真的很费劲。其实事实很简单，也没什么太大的悬念。故事布局还算比
较好。不知道是因为作者是苏格兰人还是因为书是历史小说，这真算是我看得最吃力的
一本，勉强翻了4天才翻完，中间还忍不住看别的书去了。投票选100本的人肯定都是
英国人，中国历史随便拿个什么案子出来翻改一下就能超过这个。

-----------------------------
我本来以为把一篇历史论文延展成一本推理小说会很拖沓。可结果是，的确很拖沓，但
是一点都不沉闷。真是无可挑剔的Narrative！

-----------------------------
再去看看理查三世相关史料

-----------------------------
继续清空扇贝书桌计划

-----------------------------
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